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“Kış burada da 
yoğun geçiyor”

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

29 Ocak 2012 tarihli yazısıdır.
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Kentin üzerini sis 
ve duman kapladı
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Hem nalına hem mıhına

Metin Atamer / Fizik Mühendisi
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Hürriyet Gazetesi, Sanko’nun 
gökdeleninin yanındaki binasını 127 
milyon 500 bin dolara Nurol GYO’na sattı.

Yıllar önce Cağaloğlu’ndaki bence çok 
daha güzel olan binalarından Güneşli’de 
yaptırdıkları, adını da ‘Hürriyet Medya 
Towers’ koydukları binaya taşındılar.

Taşınmalarında birçok neden olabilir 
ama bence en büyük neden, o zaman 
Türkiye’nin en iyi gazetesiolduğunu iddia 
eden İstanbul Sabah’la aralarındaki ‘sidik’ 
yarışıydı!

Tahmin ediyorum, Milliyet’in binasına 
taşınacaklar. Çünkü Aydın Doğan 
‘Milliyet’i satarken binasını satmamıştı.

Aykut Tuzcu 
Washington’dan bildiriyor

Amerikalılar 200 senelik 
yerler için “çok eski” terimini 
kullanıyorlar. Bu deyime şaşırmış 
olduğumu fark etmiş olacak ki, Bir 
Türk’e 200 seneyi çok eski imiş gibi 
anlatmak komik oluyor” değil mi 
dediler. Başkent Washington D.C. 
mükemmel güzellikte bir şehir 
Potomac nehri şehrin kurulduğu 
büyük ovayı geniş kıvrımlar çizerek 
adeta süslüyor.

Kentin hava kalitesi açısından en 
temiz yeri olması beklenen Karataş 
mevkiinde sabah saatlerindeki 
berrak havanın, akşam saatlerinde 
yerini sis bulutlarına ve dumana 
bıraktığı ifade edilirken, kentin 
çukurda kalan bölgelerinde ise 
insanların nefes almakta güçlük 
çektiği ifade edildi. 

Bir konuyu itiraf etmeliyim, okuma 
alışkanlığımı ilk okulda değil, yatılı okula 
gittiğimde kazanmıştım. Muhteşem 
bir kütüphanemiz vardı Talas Orta 
Okulumuzda. İlk okuduğum kitapları 
pek hatırlamamakla birlikte, Alice 
Geer Kelsey'in yazdığı 'ONCE THE 
MULLAH' adlı kitabı okurken çok keyif 
almıştım. Gerçekte yaşayıp yaşamadığını 
bilmediğimiz bir efsane insanın hikayeleri, 
bana Akşehir’de yaşadığına inanılan, hoca 
Nasreddin’i anımsatmıştı.

İl Sağlık Müdürlükleri aile hekimlerine; bazı aşılarda sıkıntı 
olabileceği, aile sağlığı merkezlerine yeterli sayıda aşı dağıtılamayacağı 

o nedenle aşıların dikkatli kullanılması yönünde yazı gönderdi

Bulaşıcı hastalıklarla Bulaşıcı hastalıklarla 
mücadelede aşı önemli mücadelede aşı önemli 

Bağışıklama 
hizmetine yeterince 
önem verilmediğini 
belirten Gaziantep-Kilis 
Tabipler Odası Başkanı 
K. Doğan Eroğulları, 
‘’Aşı toplumu 
kızamık, suçiçeği, 
tetenos, boğmaca ve 
difteri gibi birçok 
hastalıktan korur. 
Bulaşıcı hastalıklarla 
mücadelede aşı önemli 
bir yer tutuyor’’ dedi. 4’TE

Ekonomik kriz dolayısıyla sektörde bir daralma yaşandığına 
dikkat çeken Jeoloji Mühendisleri Odası Gaziantep İl Temsilcisi 
Mehmet Emin Yılmaz, işlerin durma noktasına geldiğini söyledi

Ekonomik krizden her sektör gibi 
biz de olumsuz etkileniyoruz

Maliyetlerin çok 
arttığına dikkat çeken 
Yılmaz, ‘’Malzeme 
sarfiyatımız çok 
olan bir sektörün 
temsilcileriyiz. En 
önemli girdilerimiz 
arasında yer alan 
mazot fiyatları her 
geçen gün yükseliyor.” 
dedi.

Türkiye Komünist Partisi İl Başkanı Damla Çınar, Türkiye’nin en büyük sorunlarından 
birinin tüm kaynakların İktidar eliyle sermaye sınıfına peşkeş çekilmesi olduğunu dile getirdi

Antep, emek sömürüsü ve geçim 
sıkıntısının en yoğun yaşadığı yer

Gaziantep’in sermaye sınıfının en ünlü şirketlerinin yaşadığı ve yatırım yaptığı bir kent olduğunu kaydeden Çınar, 
‘’Bununla doğru orantılı olarak emek sömürüsünün, geçim sıkıntısının en yoğun yaşadığı illerden de birisi. Ulaşımdan ev 

kiralarına, emekçilerin mutsuzluğundan, işçi ölüm ve yaralanmalarına kadar her başlığı bünyesinde barındıran bir kent’’ dedi. 
En pahalı 

ulaşıma sahip
Çınar, ‘’Kentimizi, ilk 500'e giren 

büyük şirketlerden ve işçiler hakları 
için mücadele ederken grev kırıcılık 
yapan belediye başkanları ve 
vekillerden tanıyabilirsiniz. Hatta her 
seçim en iyi hizmet veren yönetim 
yarışları devamında en pahalı ulaşıma 
sahip bir kent olarak da tanıyabilirsiniz. 
İyi belediyecilik hizmetlerinin sonucu 
olarak emekçi ve yoksul bir semtte 
oturan, hizmetten mahrum kalan fakat 
seçim dönemleri 
ve sonrası kısa bir 
süre emekçilerin 
yanındaymış ve 
hizmet ediyorlarmış 
gibi fotoğraf 
çekilmek için sıraya 
giren yöneticilerle 
tanıyabilirsiniz’’ 
ifadelerini kullandı.4’TE

Muhtarların sorunları 
ve talepleri dinlendi
Şehitkamil Belediye Başkanı 

Umut Yılmaz, ilçede görev yapan 
muhtarlarla bir araya gelerek; 
talep, öneri, sorun ve eleştirilerini 
dinledi.

Uğur Mumcu Parkı’nda 
çay bahçesi açıldı

Özellikle dar gelirli ailelerin ve emeklilerin bütçelerini 
rahatlatacak projelere öncelik veren Şehitkamil Belediye 
Başkanı Umut Yılmaz, eskiden olduğu gibi kentteki 
sosyal yaşamı canlandırmak ve vatandaşların güvenli, 
keyifli vakit geçirebilecekleri alanlar oluşturmak adına 
Uğur Mumcu Parkı’nda ilk çay bahçesini açtı.

Halkın ihtiyaçlarına yönelik 
yenilikçi ve etkili çözümler üreten 
Başkan Umut Yılmaz, ekonomik 
kriz döneminde dahi toplumsal 
dayanışmayı güçlendirmeye 

devam ediyor. Başkan Yılmaz, 
yaşanan ekonomik krizden 
olumsuz etkilenen yurttaşlara 
yönelik destek projelerine bir 
yenisini ekledi.

Aday öğrenciler için destek ofisi açıldı
Gaziantep Üniversitesi, aday 

öğrencilere üniversite tercih 
sürecinde destek sağlamak amacıyla 
tercih ofisi açtı. 4’TE

K. Doğan 
Eroğulları

Mehmet Emin 
Yılmaz

Damla ÇınarDamla Çınar



Tahmin ediyorum, Milliyet’in 
binasına taşınacaklar. Çünkü 
Aydın Doğan ‘Milliyet’i satarken 
binasını satmamıştı.

Aklıma hemen Prof. Ömer 
Özkan’ın yaptığı yüz nakli 
operasyonu geliyor.

Prof. Özkan’ı, başarısı nedeniyle 
hemen herkes, Cumhurbaşkanı’na 
kadar tebrik ediyor, gururunu 
okşuyor. Mutlaka o da bunları 
fazlası ile hakediyor. Ama Aydın 
Doğan’ın da hakkını yememek 
lazım! Doğan, Hürriyet’e son 19 
yılda (1993-2012) birden fazla 
yüz nakli yaptı! Başarılı başarısız, 
kamuoyunun takdiri! İçini 
tartışmayalım ama dışı bayağı 
yakışıklı duruyor!

Bu mesleğin tecrübelileri bilir:
Türkiye ‘ne’ ise Hürriyet ‘o’dur.
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İl Kültür Müdürlüğü      342 232 18 58
İl Müftülüğü     342 220 13 57
Türk Telekom      342 230 36 66

ÜNİVERSİTELER  ve HASTANELER
Gaziantep Üniversitesi     342 360 12 00
Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
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DİDEM ECZANESİ

Mütercim Asım Cd.(LCW Waikiki Kar.Yaprak 
MağazasıYanı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 220 45 98
YÖRE ECZANESİ

Gümüştekin Mahallesi Kuyucak Caddesi No:79/
A(CUMHURİYET ASM KARŞISI HOŞGÖR İ.Ö.O YANI 

19 MAYIS LİSESİ CİVARI) ) / ŞAHİNBEY
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Vatan mah 40 nolu sk no 4 (kazım karabekir okulu yani) 

/ ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 271 11 12
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KÖROĞLU ECZANESİ
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Şahintepe mahallesi Turkuaz Sitesi 133374 Nolu Sokak 

3A/E Şahinbey/Gaziantep (Hasan Hoca Cami karşısı) / 

ŞAHİNBEY
Telefon : 05541403095-03425023272

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER
İREM ECZANESI

Mücahitler Mah.Gazimuhtarpaşa Bul.No:5 (Eski Primer 
Hastanesi Karşısı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 324 21 22
SİBEL FAKILI

Değirmiçem Mahallesi Gazi Muhtar Paşa Bulvarı 
No:43/D (ÇETİNKAYA’NIN ÇAPRAZI, HAS EKMEK 

YANI) / ŞEHİTKAMİL / Telefon : 0530 601 34 27
İLAYDA ECZANESİ

Güvenevler Mahallesi Hoca Ahmet Yesevi Caddesi 
No:14/B (Kolej Vakfı tramvay durağının çaprazı) / 

ŞEHİTKAMİL / Telefon : 0(342)322 63 22
KENTPARK ECZANESİ

Osmangazi mah, Mona Roza caddesi. 9F. (Metro Market 
arkası, Bülent Aktaş baklavarı bitişi) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 999 23 77
KILIÇ ECZANESİ

Çıksorut Yeni Mah. 43 nolu Sk.N:5/A (Çıksorut 
Sağlık Ocağı Karşısı - Çıksorut Güven Karakolu Yanı) / 

ŞEHİTKAMİL / Telefon : 05366850247
DOĞAN DEMİR ECZANESİ

Pirsultan mahallesi Çetin emeç caddesi No:81/A 
(Şehitkamil Devlet Hastanesi Yanı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 324 04 35
BEYLERBEYİ ECZANESİ

Fıstıklık Mahallesi Turgut Özal Bulvarı No:274/A 
(BEYKENT KAVŞAĞI ÖNCESİ ANAYOL ÜZERİ YENİ 

STADYUM CİVARI ) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0506 172 36 36
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

 Hürriyet 

Halının duayeni şüphesiz 
Gümüşsuyu idi. Son 
teknolojiye uygun modern 
fabrika kurmuşlar, entegre 
üretim yapıyorlardı.

Literatürde şöyle geçiyor:
“Gümüşsuyu Halı, 

1952 yılında bir yün 
iplik fabrikası kurmuş ve 
burada halı ipliği üreterek 
sanayicilik yaşamına 
başlamıştı. Firma Türkiye’de 
ilk makine halısını üretmişti. 
Gümüşsuyu Halı firması 
ayrıca geçen yıl, Avrupa 
Birliği (AB) Kalite Ödülü’ne 
layık görülmüştü.”

O fabrika 11 sene evvel 
kapandı. Yerine Dünya 
Halı ve diğer markalarla 
Öztemir ailesi konunun hep 
içinde kaldı. Ama yoğun 
aile içi çekişme, dünya 
standartlarında üretim 
yapan eskiyi hiçbir zaman 
geri getirmedi.

Önceki gün yaygın basın 
Gümüşsuyu’nun icradan 
satıldığını duyurdular. 
Gerçi mal yabancıya 
gitmedi, satılan fabrikanın 
kiracısı olan Modern Halı 
tarafından muhammen 
bedelin yüzde 40’ı olan 28 
milyon liraya alındı!

Bunda bir anormallik veya 
tuhaflık yok! Hiçbir kurum 
sonsuza kadar yaşamaz. İş 
dünyası böyle, zamanı gelir 

satılır.
Vaktiniz varsa, Ayşe 

Kulin’in yeni çıkan kitabını 
mutlaka okuyun. Kulin, 
“Gizli Anların Yolcusu” 
kitabında, yerleşik ve 
düzenli hayatlarımızın, 
kurumların nasıl da pamuk 
ipliğine bağlı olduğunu, bir 
anda yıkılıp gidebileceğini 
gösteriyor bize... Acı bir 
kaza... Bir anda ağızdan 
kaçan bir söz... Ansızın 
yayınevine gelen bir 
dosya... Birbirine dolanmış 
eşarplar...

Ama…
Yaygı nbasında çıkan 

‘İcradan satılan Gümüşsuyu’ 
haberine gelen yorumlar 
hem üzücü, hem de şaşırtıcı!

Necmettin Öztemir, 
işçilerin tazminatının 
ödeneceğine dair o 
tarihlerde söz vermiş. Söz 
veren kimse çok değerli, 
sözüne güvenilir birisi 
olduğu için çalışanların 
hepsi inanmış, içleri 
rahatlamış.

Ama bu ipotekli satıştan 
işçiler bir kuruş bile 
alamıyor. İnternette bu 
habere yapılan yorumları 
okursanız,vicdanınız da 
varsa, çok etkilenirsiniz.

Tavsiye ettiğim romanı 
okursanız, Kulin, bu dünyayı 
çok güzel anlatıyor.

Çay
İnsan vücudunun su içeriği 

yaş, cinsiyet, boy uzunluğu, 
vücut ağırlığı ve fiziksel 
aktiviteye göre değişiyor. 
Ancak, vücudumuzun 
yüzde 45-70’ini su olarak 
tanımlayabiliyoruz.

İşte bunun içindir ki, su 
kaybımızı gidermek için 
doktorlar günde en az 1.5 litre 
su içmemizi tavsiye ediyorlar.

Halk arasında yanlış bilinen 
bir gerçek ise, çay asla suyun 
yerini alamayacağı için, çay 
içmekle vücudun su ihtiyacı 
karşılanamaz.

Oysa, İngiltere’deki çay 
konseyinin (www.tea.co.uk) 
önayak olduğu, özellikle 
Amerika’daki üniversitelerde 
yıllardan beri yapılan 
araştırmaların sonucu, 
çayın suyun yerini tutan bir 
içecek olduğu bilimsel olarak 
kanıtlandı.

Siyah çayın bilinen 
faydalarının dışında (En son 
araştırma Western Australia 
Üniversitesi tarafından 
yapıldı. Günde 3 fincan 
siyah çay içmenin kalp 
krizine neden olan sistolik ve 
diyastolik yüksek tansiyonu 
2 ila 3 derece düşürdüğü 
belirlendi) bir başka 
yanlış bilinen ise, hemen 

yemekten sonra içilen çayın 
yiyeceklerden alınan demiri 
eritip yok etmesiydi.

Bunun için de bilimsel 
çalışmalar yapılmış, çok 
özel haller hariç (kadının 
muayyen günlerinde, 
hamilelik halinde ve özel 
hastalıklar söz konusu 
olduğunda çayın yemekten 
bir saat sonra içilmesi tavsiye 
ediliyor) yemekle birlikte 
veya hemen sonrasında içilen 
çayın alınan demiri yok 
etmesi, eritmesi söz konusu 
değilmiş.

Çayın yalnız keyif veren 
bir içecek değil, sağlığımıza 
sayısız yararı olan mucize 
bir içecek olduğunu 
bilmeliyiz. Zaten, kişi başına 
çay tüketiminde dünya 
sıralamasında bir numarayız.

Türkiye’de yılda 300 bin 
ton civarında (235 bin ton 
yerel, 65 bin ton kaçak) 
çay tüketilmektedir. Bu da 
kişi başına yıllık 4 kilo çay 
tükettiğimizi gösterir ki, açık 
ara bir dünya rekorudur. 
Bizden sonra sıralama 2.5 
kilodan başlıyor.

Hürriyet Gazetesi, Sanko’nun 
gökdeleninin yanındaki binasını 
127 milyon 500 bin dolara Nurol 
GYO’na sattı.

Yıllar önce Cağaloğlu’ndaki bence 
çok daha güzel olan binalarından 
Güneşli’de yaptırdıkları, adını da 
‘Hürriyet Medya Towers’ koydukları 
binaya taşındılar.

Taşınmalarında birçok neden 
olabilir ama bence en büyük 
neden, o zaman Türkiye’nin en 
iyi gazetesiolduğunu iddia eden 
İstanbul Sabah’la aralarındaki ‘sidik’ 
yarışıydı!

Gaziantep’in halıcılıktaki 
bugünkü yeri tesadüf değil.

Evveliyatı ve güçlü altyapısı var.
KilimcilikteAntep açık ara bir 

numaraydı. En yakın rakibimiz 
Uşak’tı ama gerimizdeydi.

70’yi yıllarda Balat ve Zeki Kilim, 
Türkiye’nin bırakın bütün illerini, 
ilçelerini, köylerini bile tararlardı.

Ülke zenginleştikçe kilimin 
yerini makine halısı aldı. 
Gaziantep şimdi, yalnız 
Türkiye’nin değil, dünyanın en 
büyük makine parça halı üreticisi 
konumuna geldi.

Gümüşsuyu

Aykut Tuzcu’nun 
29 Ocak 2012

tarihli yazısıdır

AKP'nin hazırlayıp Meclis’e 
sunduğu kanun teklifine 
göre, yurt içi asgari kurumlar 
vergisinin yürürlüğe 
girmesiyle, 1 milyon lira 
bilanço kârı olan bir şirket, 50 
bin lira ilave vergi ödeyecek.

Bilanço kârı 1 milyon lira, 
iştirak hissesi satış kazancı 
istisnası 800 bin lira olan bir 
şirket, şu andaki mevzuata 
göre istisna düştükten sonra 
200 bin lira matrah üzerinden 
hesaplanan yüzde 25 oranı ile 
50 bin lira kurumlar vergisi 
ödüyor. Yeni kanunla aynı 

şirket, indirim ve istisnalar 
düşülmeden önceki kurum 
kazancının yüzde 10’u 
üzerinden hesapladığı vergiyi 
verecek.

Kurumlar vergisi 100 bin 
liraya çıkacak olan şirket, 50 
bin lira fazladan vergi ödemiş 
olacak.

Yeni şirketler üç dönem 
istisna tutulacak

Türkiye Gazetesi'nden 
Cevdet Fırat Aydoğmuş'un 
haberine göre, ayrıca, ilk defa 
işe başlayan mükellefler için 
üç hesap dönemi boyunca 

bu madde uygulanmayacak 
ve böylece kuruluş aşamasını 
müteakip yatırımlarına yeni 
başlayan mükelleflerin bu 
düzenlemeden etkilenmemesi 
sağlanacak. Bunun yanı sıra, 
asgari kurumlar vergisi için 
belirlenen yüzde 10 oranı; 
sektöre, faaliyet konusuna, 
iş koluna veya üretim 
alanına göre Cumhurbaşkanı 
Kararı’yla bir katına kadar 
artırılabileceği gibi, sıfıra da 
indirilebilecek.

Öte yandan, teklife göre 
kamu kurum ve kuruluşları 

ile uluslararası kuruluşları, 
kâr amacı gütmeyen 
kuruluşlar, emeklilik 
yatırım fonları, nihai ana 
işletme niteliğinde olup 
yatırım fonu kapsamında 
değerlendirilen fonlar, nihai 
ana işletme niteliğinde 
olup gayrimenkul yatırım 
fonları başta olmak üzere 
gayrimenkul yatırım 
araçları kapsamında 
değerlendirilenler, yerel ve 
küresel asgari tamamlayıcı 
kurumlar vergisinden muaf 
tutulacak.t24

Şirketlere 

asgari 

vergi
1 milyon liralık kâra 1 milyon liralık kâra 
50 bin TL ek vergi!50 bin TL ek vergi!

AKP tarafından hazırlanan ve Meclis'e sunulan kanun teklifine göre, kurumlar 
vergisi 100 bin liraya çıkacak olan şirket, 50 bin lira fazladan vergi ödemiş olacak.

6 Şubat Depremlerinin ardından 
afet bölgesinde çalışan yerel sivil 
toplum kurumlarının ve sivil ağlarının 
koordinasyonunu güçlendirmek için kurulan 
TİF’in yaklaşık 60 üyesi bulunuyor. TİF, 
Hayata Destek’in ev sahipliğinde deprem 
bölgesinde çalışmaya devam ediyor.

Adıyaman, Hatay, Kahramanmaraş 
ve Malatya’da aktif olarak çalışan TİF, 9 
Temmuz’da Malatya ve 11 Temmuz’da da 
Hatay’da Yerel Koordinasyon ve Kalkınma 
Merkezlerinin (YKKM) açılışlarını yaptı.

Merkezler; sivil toplum kuruluşları ve ağlar 
için bir ortak alan olacak; eğitim, etkinlik, 
koordinasyon toplantıları, ofis ve çalışma 
alanı olarak kullanılabilecek.

9 Temmuz’da Malatya YKKM’nin açılışı 
yapıldı. Açılışa yerel, ulusal ve uluslararası 
ölçekte STK temsilcileri, yerel yönetimler, 
yerel koordinasyon ağları temsilcileri, İl 
Sağlığı Müdürlüğü, Aile ve Sosyal Hizmetler 
Bakanlığı ve Malatya Valiliği gibi kamu 
kurum temsilcileri, kooperatifler, mahalle 
grupları, Birleşmiş Milletler ajansları 
temsilcileri, il ve ilçe belediyeleri, Ticaret 
Odası ve Kalkınma Ajansı temsilcilerinden 
oluşan yaklaşık 60 kişi katıldı.

TİF’in yerelleşme çalışmalarından 
bahsedilen açılışta, TİF Malatya temsilcisi Elif 
Çelik Merkezin afet müdahalesi kapsamında 
dayanışmayı artırma misyonunu vurguladı ve 
şöyle devam etti; “Diğer afet illerine nazaran 

sivil toplum çalışmalarının sınırlı olduğu 
Malatya’da tam da kaynakların azalmaya 
başladığı dönemde açtık bu merkezi. Hem 
depremden etkilenen hem de hala sahada 
çalışmaya devam eden insanlar olarak, bu 
merkezin Malatya’daki ihtiyaçları kolektif 
bir şekilde duyurmak için bir alan olacağını; 
yanı sıra ildeki sivil toplum yapılanmasının 
güçlenmesine katkı sağlayacağını umuyoruz.”

Çelik ayrıca, YKKM’nin sürdürülebilir 
olması için yerelin sahiplenmesinin çok 
önemli olduğunu belirtti; “Merkezin 
kurulum sürecine sundukları katkı 
ve sahiplenme için yerel sivil toplum 
örgütlerine, başta Yeşilyurt Belediyesi 
ve Ticaret ve Sanayi Odası olmak üzere 

gönülden destek veren tüm kamu 
kurumlarına teşekkürlerimizi iletiyoruz.”

11 Temmuz’da Hatay’da yapılan YKKM 
açılışına da yerel, ulusal ve uluslararası 
STK temsilcileri, yerel yönetim ve kamu 
kurumları temsilcileri, mahalle grupları ve 
Birleşmiş Milletler ajanslarından temsilcileri 
olmak üzere yaklaşık 60 kişi katıldı; sivil 
toplumun farklı ölçekteki bileşenleri de açılış 
vesilesiyle tanıştı.

TİF’in yürütme kurulu üyeleri Genç Hayat 
ve Yeryüzü Çocukları Derneklerinden 
temsilciler de açılıştı yer aldı.

TİF Hatay temsilcisi İlayda Ulaş, Merkezin 
amacından bahsetti;

"Yerelde yaşayan bireyler ve topluluklar 

olarak bu Merkezde birlikte kararlar alacak, 
projeler geliştirecek ve uygulayacağız. 
Burada, her sesin duyulduğu, her fikrin 
değerlendirildiği ve herkesin katkıda 
bulunabileceği bir ortam yaratmayı 
hedefliyoruz. Bu merkez, sadece bir bina 
değil, aynı zamanda ortak hayallerimizin, 
umutlarımızın ve hedeflerimizin hayat 
bulduğu bir yuva olacak. Birlikte çalışarak, 
paylaşarak ve birbirimizi destekleyerek 
çok daha güzel ve güçlü bir gelecek inşa 
edeceğimize inanıyorum."

TİF YKKM’leri dernekler ve inisiyatifler 
için eğitim, etkinlik, koordinasyon 
toplantıları, ofis ve çalışma alanı olarak 
kullanılabilecek. Haber Merkezi

TİF, Hatay ve Malatya’da iki merkez açtı Türkiye Yerel STK İnsani Forumu (TİF), geçtiğimiz hafta Hatay ve Malatya’da Yerel 
Koordinasyon ve Kalkınma Merkezlerinin (YKKM) açılışını yaptı. Merkezler, deprem 
bölgesinde çalışan yerel aktörlerin koordinasyon ve işbirliğinin güçlenmesi için kullanılacak.
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WASHINGTON D.C 
Başkent Washington 

D.C. mükemmel güzellikte 
bir şehir Potomac nehri 
şehrin kurulduğu büyük 
ovayı geniş kıvrımlar 
çizerek adeta süslüyor. 
Bizim, Gazianteplilerin 
hasret olduğu yeşilliğe 
büyük alanlar ayırmışlar. 
Yaz aylarında muhakkak 
ki bu şehri gezmeğe 
doyum olmaz. Bizim buna 
şimdi ne vaktimiz ne de 
imkânımız müsait. Zira 
dışarısı eksi 20 derece. 
Aslında Washington D.C 
bu kadar soğuk olmazmış. 
Potomac nehri 24 seneden 
beri ilk defa donmuş. 
Başkent Washington 
D.C deki en büyük 
endüstri bürokrasi! Zaten 
şehirdeki binaların büyük 
bir bölümünü bakanlık 
binaları, müzeler ve anıtlar 

oluşturuyor. Görevliler 
bizi gezdirirken, bilhassa 
eski Cumhurbaşkanlarının 
anıtları ve müzeler 
hakkında bilgi verirken 
hep «çok eski» ve «tarihi» 
gibi terimler kullanıyorlar. 
Bu terimlerin bizim 
garibimize gittiğini fark 
etmiş olacaklar ki, bir 
ara düzeltmek gereğini 
hissettiler. Bir Türk’e 200 
seneyi çok eskiymiş gibi 
anlatmak komik oluyor. 
Farkındayım ancak 200 
sene bizim tarihimiz için 
çok eski. Amerikalılar, 
tarihi ve manevi değerlere 
çok önem veriyorlar. Bunu 
sık sık hissettik. Ancak 
onların da başından 
enteresan olaylar geçmiş.

Amerikalıların gözü 
gibi baktıkları bir yer 
var: Mount Vemoni ilk 
Cumhurbaşkanları George 

Washington'ın oturduğu 
ev. Şimdi burası bir müze. 
Washington 1799 yılında 
ölünce, evi yeğenine 
bırakıyor. Yeğende 50 
sene sonra aynı evi 
kendi yeğenine veriyor, 
ölürken... Bir zaman 
sonra yeni yeğen devlete 
başvurarak, eve doğru 
dürüst bakamadığını, 
satmak istediğini söylüyor. 
Ancak 150.000 doları çok 
bulan devlet, evi almıyor. 
Neticede evi bayanların 
oluşturduğu bir dernek 
satın alıyor. Görevli, 
bunları anlatırken gülüyor. 
O zamanki mantalite ile 
şimdikinin arasındaki farkı 
ima ediyor. Geçen sene 
bu evi bir milyondan fazla 
insan ziyaret etmiş. Yarın 
Dışişleri Bakanlığı, Türkiye 
masası şefi bayan Arma 
Karaer.

Aykut Tuzcu Washington’dan bildiriyor

“Kış burada da 
yoğun geçiyor”

Amerikalılar 200 senelik yerler için “çok eski” terimini kullanıyorlar. 
Bu deyime şaşırmış olduğumu fark etmiş olacak ki, Bir Türk’e 200 

seneyi çok eski imiş gibi anlatmak komik oluyor” değil mi dediler.

NAZAN HIDIROĞLU
SABAH Gazetesi olarak Gaziantep 

ANAP II Yöneticileri ile görüş tük. 
Şehrimizin il yönetiminde etkin 
faaliyetlerde bulunan kişileri biraz 
olsun yakından tanımaya çalıştık. Özel 
yaşamlarını, karakter özelliklerini 
belirtmelerini ve bu şehre yapılan 
hizmetleri değerlendirmelerini istedik. 
ilk olarak ANAP İI Başkanı Nazmi 
Başel ile söyleşi yaptık. Bunları sırası ile 
aktarmaya çalışacağız. 1928 Gaziantep 
doğumlu. Ortaokul mezunu. Evli, 4 
çocuk sahibi. Oto acenteliği yapıyor. 
Şimdi Nazmi Başel'e sorularımızı 
yöneltiyoruz

Soru:  ANAP Gaziantep örgütünde 
Taşar ve Bakanalar gurubu diye 
2 gurubun olduğu söyleniyor. Bu 
konuda ne dersiniz? Siz hangi gurubu 
tutuyorsunuz?

 Cevap:  Bizim partimizde böyle bir 
gurup ayrımı yok. Kongrede tek liste 
olarak seçimlere girmemiz de buna iyi 
bir örnektir.

 Soru: Belediye Başkanı seçileli bir 
yıl dolmak üzere. Bu süre içerisinde 
Gaziantep Belediyesinin, belediyecilik 
hizmetleri yönünden şehre tam 
hizmet verebildiği kanısında mısınız? 
Değilseniz ne yapmak istersiniz? 

Cevap: Belediyenin yapmış olduğu 
faaliyetler meydanda. Herke sin ölçüsü 
ayrı olduğundan değerlendirmeler 
farklı oluyor. Bize göre iyi bir 
şekilde hizmet verilmeye çalışılıyor. 
Gaziantep’te hızlı bir şehirleşme 

olduğundan faaliyetler, yeterli kalmıyor. 
Şehirleşme, köyden kente göçler her 
gün daha çok hizmet yapılmasını 
gerektiriyor. Zamanla daha iyi hizmet 
yapılacağına inanıyorum. 

Soru: İyi bulduğunuz hizmetlere 2 
örnek verir misiniz? 

Cevap: Her sene yapılan asfalt yol, bu 
sene geçmiş yıllara oranla daha fazla 
yapılmıştır

Soru: Burada aklıma bir sora geliyor, 
hemen. Belediyenin 1984 Ekim, Kasım, 
Aralık aylarında yol yapımı için yollara 
döktüğü 25 milyon liralık mıcırların 
hepsinin çamura karıştığım, dolayısıyla" 
20 milyon liranın boşa gittiğini 
öğrendik. Bu konuda ne dersiniz? 

Cevap: Bu hesabı nasıl çıkardınız? 
Benim haberim yok. Bunu Beledive 
Başkanı ve 37 meclis üyesi bilir. Bu bizi 
ilgilendirmez. 

Soru: Belediye Başkanının 
emrinde çalı şanları dövmesini nasıl 
değerlendiriyorsunuz?

Cevap: Başkan böyle şey yapmaz 
diyorum.. Ben inanmıyorum. 

Soru: Parti kongresin de tek liste 
olarak seçime girdiniz ve seçimi 
kazandınız. Karşınızda aday yoktu, ilçe 
kongresi seçimleri daha çekişmeli geçti. 
2 liste vardı. Hangi seçimi daha çok 
benimsiyorsunuz? 

Cevap: 2 liste çoğunlukla 
benimseniyorsa yapılır. Tek liste başka 
adayın olmadığını gösterir. Demek ki 
karşımızda yarışacak kimse yoktu. Bu 
bizim gücümüzü gösterir.

İl Başkanı, belediyenin çalışmalarını beğeniyor
Ama bu çalışmalara örnek isteyince sadece asfalt 

yamalarını gösteriyor. Nazmi Başel Belediye 
Başkanının adam dövdüğüne de inanmıyor.

Sabahın erken saatlerinde başlayan 
acı duman ve sisin akşama doğru 
yerini flu bir görünüme bıraktığı ifade 
edilirken, "Havaya bakıp akşam oldu 
zannediyoruz. Oysa kentin üzerine 
çöken karanlığın kirli hava olduğu 
ortada" denildi.

Kentin üzerine çöken duman ve sisten 
dolayı arabaların gün içinde farlarını 
yakmak zorunda kaldığı belirtilirken, 
kalitesiz kömürlerin hava kirliliğini 
artırdığına dikkat çekildi.

Niziplioğlu, hava kirliliği 
olmadığını iddia etti

Gaziantepli sabahın erken saatlerinde 
bile nefes almakta sıkıntı çekerken, 
Çevre ve Orman Müdürü Mesut 
Niziplioğlu. Gaziantep'te hava kirliliğinin 
sınır değerlerin çok altında olduğunu 
ve hava kirliliği sorunu bulunmadığı 
görüşünü savundu. Niziplioğlu, 
"Kasım'ın ilk 15 gününde kükürtdioksit 
oranı 71 miligram / metreküp. partikül 
madde yani is ve duman 106 çıktı. Aylık 
ortalama kükürtdioksit oranındaki 
sınır 250 miligram / metreküp, partikül 
madde de ise 200 miligram/metreküptür. 
Kısa vadede günlük sınır değerlerinde 
kükürtdioksit 400 miligram / metreküp 
partikül metrede ise 300 miligram/
metreküpü aştığı takdirde tehlike sınır 
başlamış olur. İlimizde kesinlikle bu 

sınırların yüzde 35'i dahi yakalanamadı" 
şeklinde açıklama yaptı.

Kentin üç ayrı bölgesinde 
günlük ölçüm yapılıyor

15 Kasım'dan itibaren kentin üç ayrı 
bölgesinde günlük ölçüm yaptıklarını 
ve ölçümler sonucu ortaya çıkan 
bulguların iç açıcı olduğunu iddia eden 
Niziplioğlu, "Hükümet konağında, 
itfaiye istasyonu civarında ve Karşıya 
Şehit Mahmut Söylemez Caddesi'nde 
ölçüm yaptırıyoruz. Ki buralar bize göre 
kirliliğin yoğun olduğu yerler. Önceki 
gün partikül madde dediğimiz duman is 
hükümet konağında 66, itfaiye civarında 
73, Karşıyaka da ise 73 miligram/
metreküp çıktı. Oysa bunun günlük 
ortalaması 300 dür. Kükürtdioksit 
oranlarına gelecek olursak, yine önceki 
gün hükümet konağında kükürtdioksit 
84, itfaiye civarı ve Karşıyaka'da ise de 
94 çıktı. Bunun da günlük ortalaması 
400'dür. Bakın Gaziantep'teki değerler 
yüzde 30'una denk geliyor, yani sınır 
değerlerin altında" diye konuştu.

25 Kömür satış izin belgesi verildi 
Kentimizde hava kirliliği 

olmamasına rağmen bir dizi çalışmalar 
gerçekleştirdiklerini ifade eden 
Niziplioğlu, "Hava kirliliği bilindiği 
üzere kalorifer, soba ve sanayi 
tesislerinin bacalarından çıkan duman 

ve motorlu taşıtların egzozlarından 
çıkan gazlarla birlikte çok sayıda 
etkenin, havanın doğal yapısı içerisinde 
oluşturdukları kükürtdioksit, azot 
monoksit, karbonmonoksit ve 
karbondioksitle birlikte bir çok gazdan 
kaynaklanmaktadır. Bu nedenle ilimizde 
2872 Sayılı Çevre Kanunu'nun hava 
kalitesinin korunması yönetmeliği 
gereği hava kalitesinin korunmasıyla 
ilgili denetim ve çalışmalar yapılıyor. 
Kış sezonunda satışa sunulacak kömür 
için, 25 firma kömür satış izin belgesine 
müracaat etti. 25 Kömür satış izin belgesi 
verildi. Satılması ve yakılması yasak 
kömür sattığı tespit edilen 11 kişiye 7 
milyar 524 milyon 997 bin lira idari 
para cezası verildi. 133 Bin 990 kilogram 
kömür ise yediemine teslim edildi" 
şeklinde açıklama yaptı.

Çevre hattına 68 ihbar geldi
"181 Alo Çevre Hattı'na 28 yazılı, 40 

sözlü olmak üzere toplam 68 şikayet 
yapıldı ve bunlar anında değerlendirildi" 
diyen Niziplioğlu, "İl sınırları içinde anız 
yakan 8 kişiye 11 milyar 675 milyon 168 
bin lira para cezası verildi. 46 Bin 909 
aracın egzoz emisyon ölçümleri yapıldı. 
Yükümlülüğünü yerine getirmeyen 4 araç 
sahibine toplam 17 milyar 512 milyon. 
574 bin lira idari para cezası uygulandı." 
diye konuştu.

Kentin üzerini sis 
ve duman kapladı

Kentin hava kalitesi açısından en temiz yeri olması beklenen Karataş 
mevkiinde sabah saatlerindeki berrak havanın, akşam saatlerinde yerini 

sis bulutlarına ve dumana bıraktığı ifade edilirken, kentin çukurda kalan 
bölgelerinde ise insanların nefes almakta güçlük çektiği ifade edildi.

En büyük sektörün 
yazılı bir tek metni yok

Bundan önceki hükümetler gibi 
AKP Hükümeti'nin de tarım politikası 
bulunmadığını, tarım politikasının 
bulunmamasından dolayı meydana 
gelen kayıpların sadece çiftçileri 
değil, ülkeyi de zarara uğrattığını 
kaydeden Kepkep, "Ülkemizde yazılı 
bir tarım politikası yok. Ülkenin 
tarım politikası gelen hükümetlerin 
dudakları arasındaki sözlerden ibaret. 
Hal böyle olunca her gelen hükümet 
tarım sektörüyle ilgili farklı söylemlerde 
bulunuyor. Bu söylemler de her gelen 
hükümetle yeniden değişiyor" dedi.

Gelişmiş ülkeler baz alınmalı
Dünyaya açılmanın, rekabetin, 

kalitenin en fazla dillendirildiği bir 
zamanda, devlet-tarım politikasının 
oluşturulmamasının son derece büyük 
bir eksiklik olduğunu hatırlatan 
Kepkep, "Dünyada gelişmiş ülkeler 

tarım politikasını nasıl oluşturuyor, 
ürün çeşitliliği, ülke ihtiyacı, pazar 
payı, neye göre belirleniyor? Elbette 
gelişmiş ülkelerde çiftçi kaderine terk 
edilip, ülke ihtiyaçları ve pazar payı 
hesap edilmeden üretim yapılmıyor. Pek 
çok konuda gelişmiş ülkelerdeki emsal 
çalışmalar ön planda tutulurken neden 
tarım politikasında gelişmiş ülkeler 
örnek alınmıyor?" diye konuştu.

Çiftçi, hangi üründen 
ne kadar ihtiyaç olduğunu bilmeli

Kepkep, tarımın, en az sanayi kadar 
önemli bir ihtiyaç olduğunu söylerken, 
"Tarım sektörü 65 yıldan beri yazılı bir 
metni bulunmayan bir alan. Tarımla 
ilgili bir tek 1. İktisat Kongresi'nde bir 
sayfalık yazılı bir metin yer almıştır. 
Onun dışında bir başka yazılı kaynağa 
rastlamak mümkün değil. Bunlar için 
ilk adım, ülke tarımının bütününü 
öncelikle takip edip devlet-tarım 
politikasıdır" şeklinde açıklama yaptı.

Çiftçinin zararı ülkenin zararıdır
Ülke nüfusunun yüzde 35'ini direkt etkileyen tarım sektörünün 

yazılı bir metni bile bulunmadığını belirten Ziraat Odası 
Başkanı Zihne Kepkep, AB sürecindeki Türkiye'nin geç kalmış 
olsa da devlet-tarım politikası oluşturması gerektiğini söyledi.

Gaziantep Su ve Kanalizasyon 
İdaresi Genel Müdürü Fahrettin 
Uslusoy, yaptığı açıklamada, 
kentte kuyu suyu tüketiminin 
yoğun olduğunu belirterek, "Kuyu 
suları, sık sık analiz ettirilerek 
kullanılmalı" dedi. Kentteki pek 
çok apartmanın su gereksiniminin 
daha ekonomik olduğu gerekçesiyle 
kuyulardan karşılandığını bildiren 
Uslusoy, "Kentte, su gereksiniminin 

karşılanmasında kullanılan 
bin 500'den fazla kuyu var. Bu 
kuyuların suyunun ne dere-ce 
sağlıklı olduğunu belirlemek için 
bir araştırma yaptık. 500 kuyudan 
aldığımız numunelerden 140 tanesi 
içilemez çıktı. Halk sağlığı açısından 
büyük önem taşıyan araştırmamızı 
sürdürüyoruz. Tüm kuyulardan 
su numuneleri alacağız ve tahlil 
edeceğiz."

Kuyu suları sağlıksız çıktı
Gaziantep'teki 500 kuyudan alınan 

su örneğinden 140'ının sağlıksız olduğu belirlendi.

DAYAK ve KÜFÜR 
ÜZMANI: Memur ve işçi 
dövmekle ve onlara ağız 
dolusu küfür etmekle 
şöhret sağlamak mı 
istiyor.

NASIL 
İNANDIRMALI?: 
Nazmi Başel, Belediye 
Başkanının memur ve işçi 
dövmesine, onlara küfür 
etmesine inanmıyor... 
Haydi Arpacıoğlu, şu il 
başkanını inandırmak 
için işçi ve memura 
yaptığın gibi, Basel’e 
de bir küfür, bir tokat 
şaklat... Anlaşılan, 
seni başka türlü 
tanımayacak?...

Politik 
yöneticilerimizi 

tanımak ister misiniz?
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i
Hem nalına hem mıhına

Metin Atamer 
Fizik Mühendisi

HOCA NASRETTİN

Bir konuyu itiraf etmeliyim, okuma alışkanlığımı 
ilk okulda değil, yatılı okula gittiğimde kazanmıştım. 
Muhteşem bir kütüphanemiz vardı Talas Orta Okulumuzda. 
İlk okuduğum kitapları pek hatırlamamakla birlikte, Alice 
Geer Kelsey'in yazdığı 'ONCE THE MULLAH' adlı kitabı 
okurken çok keyif almıştım. Gerçekte yaşayıp yaşamadığını 
bilmediğimiz bir efsane insanın hikayeleri, bana Akşehir’de 
yaşadığına inanılan, hoca Nasreddin’i anımsatmıştı. Hatta 
Azerbaycan da ise Molla Nasreddin olarak, aynı hikayelerle 
anılır. Belki bilirsiniz Azerbaycan’da Yunus Emre’nin 
Azerbaycan’da yaşadığına inanılır ve Yunus Emre Derneği de 
BAKU de faaliyet gösterdiğine şahit olmuştum.  

Hoca Nasreddin ters bindiği eşeği ile birçok hikayeye konu 
olur. Beyşehir gölüne maya çalması ile bilinen ve de her 
sene sembolik göle yoğurt mayası Beyşehirliler tarafından 
çalınır. Etkinlikte konu olan hikayede hoca gölün kenarında 
kaşıkla göle yoğurt çalmaya çalıştığını gören köylü ‘Hoca 
sen ne yapıyorsun orada?’ diye sorusuna, Nasreddin Hoca; 
‘göle yoğurt mayalıyorum’ diye cevap verir. Köylü basar 
kahkahayı, ‘Hoca hiç göl yoğurt tutar mı?’ diyerek hocaya 
güler. Ancak Hoca Nasrettin, ‘Oğlum ben de biliyorum 
gölün yoğurt tutmayacağını tamam, ama ya göl maya 
tutarsa, koskoca bir göl yoğurt’ demez mi?

Alice Geer Kelsey’in kitabında bu gibi hikaye ve bir çok 
hikaye, sanki Anadolu’da yaşadığına inandığımız Nasreddin 
Hoca’nın masalları vardı. Kitabın ön açıklamasında, Mullah 
Nasr ed-Din’in İran’da yaşamış bir halk insanı olarak 
tanıtılmakta. Hikaye edilen konular hem okuyanı güldüren, 
hem de düşündüren türden, masalsı söyleşileri içermekteydi.  

Gecenin karanlığında ayın aydınlattığı köy meydanında 
dolanan Hoca Nasreddin’i gören köylü Hoca’ya sorar 
‘Hoca gecenin bu vaktinde burada ne arıyorsun?’ Hoca 
kaldırır başını köylüye cevap verir ‘Kaybettiğim tespihimi 
arıyorum.’ Köylü tekrar sorar ‘Tespihi burada mı kaybettin 
Hoca efendi?‘ Sakin bir eda ile cevap verir ‘Hayır burada 
kaybetmedim, ancak ay ışığı burayı aydınlattığı için burada 
aramaktayım’ diye cevap verir.  

İran’da ekmek fırınları bizim bildiğimiz türden değildir. 
Üretilen ekmekte bizim yediğimiz ekmek türünden değildir. 
Kuyu şeklinde, dibinde ateş yanan, yerin iç duvarlarına 
yapıştırılan pide biçimli hamur, pişince cidardan kanca 
ile alınır. Bizim yufka diye adlandırdığımız türde hamuru 
elle açıp, köy ekmeği olarak kimi yerde sacda pişirilen, 
bizim bildiğimiz hamuru, İran’da, elle açıp, içinde ateş olan 
bir fıçı şeklindeki kuyunun iç duvarına yapıştırırlar. Kısa 
bir zamanda pişen yufka ekmeği çıkarıp satarlar. Lezzeti 
ile tanınan bir fırından ekmek almak için giden Hoca 
Nasreddin, bakar fırının önünde sıra var, sırada duranlara, 
‘Ey ahali, aşağıdaki fırında bedava pide dağıtıyorlar, bilin’ 
der. Herkes sıradan çıkıp aşağıdaki fırına koşmaya başlar. 
Hoca boşalan fırından ekmek almaktansa, koşanların 
peşinden koşmaya başlar. Adamın biri sorar ‘Hoca sen 
nereye koşuyorsun böyle?’ Hoca Nasreddin hem koşar hem 
de ‘Dedikodu bile olsa, mutlaka bir gerçek payı olabilir diye 
bunca insan nereye koşuyorsa, ben de  oraya koşuyorum,’ 
diye cevap verir.   

Nasreddin Hoca ile ilgili bir hikayenin ise Akşehir’de 
geçtiği bilinir. Olayın Timur’un ordularının Anadolu’yu işgal 
ettiği süreçte geçtiğine inanılır. Hatta Hoca Nasreddin’in de 
aynı dönemde yaşadığı bir tevatürdür. Timur, Anadolu’yu 
işgalinde Asya’dan fillerle geldiği, Çubuk Savaşı öncesinde 
filleri ormana sakladığı söylenir. 28 Temmuz 1402 tarihinde 
yapılan Çubuk Savaşı’nda, fillerin sonuca etki ettiği bilinir. 
Timur’un askerlerinin 800 bin ve Sultan Bayezid’in askerleri 
ise 300 bin olduğu tahmin edilir. Timur’un üstünlüğüne 
bir de fillerini katarsak, bu savaşta dengesiz bir durumun 
neticesinde, Timur savaşı kazanır. Anadolu’yu işgal eder. 
Bursa ve İzmir’i de alır. Bayezid’in karısı Olivera Despina 
hatunu da kendisine hizmetli esir olarak tutar. 

Aksak Timur çok kindar ve aksi bir insan olarak 
Anadolu’yu işgal sonrasında, fillerini, bakmaları için 
Akşehirliler’e emanet eder. Zaten yeterince beslenemeyen 
Akşehirliler’in sırtına bir de Fil ordusunu besleme görevi 
yüklenince, ambarlarında, kendi diğer hayvanlarına 
yetecek kadar yem ve samanları kalmaz. Filler ise doymak 
bilmeyen bir iştahla tüketmeye devam ederler. Akşehirliler, 
emanet edilen bu fillerden kurtulmak için her türlü yola baş 
vururlar. Amma nafile, kurtuluş yok. Filler halkın ellerinde 
ne var ne yok, yiyerek tüketirler. Bezgin köylüler Hoca 
Nasreddin’e gelirler. Filleri, Aksak Timur’a şikayet etmek için 
Hoca Nasreddin’den tercüman olmasını rica ederler. ‘Hocam 
bittik tükendik, bu filleri doyurmaktan bezdik usandık. 
Timur’un huzuruna çıkıp şikayet etmek istiyoruz, ama 
korkuyoruz. Bize tercüman olur musun?’ diye yalvarmışlar, 
Hoca Nasreddin’e. Ne de olsa sayılan bir Hoca ya! Aksi 
Timur kızmaz, dinler diye düşünürler. Nasreddin Hoca 
önde, halk arkada, Akşehir çayı kenarında kurulu Timur’un 
büyük otağına hep beraber giderler. Destur alıp huzura 
doğru yaklaşırken Hoca Nasreddin, arkasına şöyle bir bakar. 
Bir de ne görsün, kimse kalmamış arkasında. Mecburen 
Aksak Timur’un tahtının karşısında bulur kendisini.

Buyur eder Timur, Nasreddin hocayı, ‘Kelem et bilge 
adam, nedir sözün?’ der Hoca Nasreddin’e. Kıvrak zekalı 
Hoca Nasreddin arkasında ahaliyi görmeyince başlar 
konuşmaya.  Hünkarım, biz filleri çok sevdik, filler de 
bundan hoşnut, burada yaşamak istemekteler. ILGIN’da 
barınan fillerin de buraya gelmesini ister Akşehirliler, 
ben de onların isteğine tercüman olarak söylerim’ diyecek 
kadar kıvrak zekaya sahiptir, bizim, Hoca Nasreddin. 

Ülkemde yıllardır halkın yoksullaştığını, pahalılığın çok 
arttığını, yaşamın zorlaştığını, işsizliğin arttığını, tarım 
ve hayvancılığa yeterince önem verilmediğini haykırarak 
topluma anlatmaya çalıştık. Ülkemdeki yerüstü ve altı 
zenginliklerin yabancılara pazarlandığını anlatmaya 
çalıştım. En son İLİÇ’te altın aramak için doğayı mahveden 
yabancı şirketin sebep olduğu, toprak kaymasında, 
hayatlarını kaybeden yurdum insanlarının sorumlu 
failleri ve devletteki uzantılara hukukun işlemediğini 
görmek üzücü. Ülkemizin göçmen istilası ile karşı karşıya 
kaldığını haykırdık. Artan yaşam koşullarından toplumun 
fakirleştirdiğini vurgulamaktayız. İçte ve dışta ülkemizin 
itibar kaybettiğine işaret ederek, toplumun daha iyi, akıl 
yolu ile idare edilmesini izah etmeye çalışmaktayız. 

ADALET ve HUKUK’a, bir ülkede yaşayan insanlar, 
güvenlerini yitirirlerse, ülke karanlığa doğru yol almakta 
olduğuna inanırım. Hani derler ya ‘Küçük insanların 
gölgeleri büyüyorsa, bilin o ülkede güneş batıyordur’  
Sonuçta, her yazımda, Akşehirliler için filleri Timur’a 
şikayete giden Hoca Nasreddin’e benzetmekteyim kendimi, 
diye bir sözüm geldi söyledim hem nalına hem mıhına. 

Aşı tedarikindeki sorun 
yıllardan beri süregeliyor

Eroğulları, ‘’Aşı tedarikindeki 
sorun yıllardan beri süregeliyor 

ve yaşanan sıkıntı  iktidarın bağışıklama 
kararsızlığı politikalarının bir sonucu. Aşıları 
‘İdareli kullanın’ demek ‘Erteleye bildiğiniz 
kadar erteleyin, herkese aşı yapmayın en acil 
olanlara aşı yapın’ anlamına geliyor. Halbuki 
bağışıklama da öyle bir şey yok’’ ifadelerini 
kullandı.

Aşıyı zamanında tedarik 
etmek iktidarların görevi

Aşının bir hak olduğunu dile getiren 
Eroğulları, ‘’Aşıyı zamanında tedarik etmek 
iktidarların görevi. Dolayısıyla aşı tereddüdü 
konusunda kararsızlığı arttıracak, ‘İdareli 
kullanın bitecek’ şeklinde ki yaklaşımları son 
derece ciddiyetsiz, halkın sağlığını olumsuz 
yönde etkileyen bir yaklaşım. Çünkü hangi aşıyı 

erteleyeceğiz? Yurttaşa, ‘Elimizde aşı az bunu 
şimdi yapmayalımı’ nasıl anlatacağız. Örneğin; 
eliniz kesildiğinde tetanos aşısı yapılması 
lazım ancak ‘Aşı zaten elimizde az idareli 
kullanıyoruz, size şimdi yapmayalım’ söylemi 
sağlıkta şiddeti ortaya çıkarır, kişilerin hastalık 
riski ile karşı karşıya kalınmasını sağlar. Bir 
aşı daha fazla yapmak için çalışırken, o kadar 
emek verirken iktidarın bu yaklaşımı tüm 
emeklerimizi heba eder ve çok ciddi bir halk 
sağlığı sorunu ortaya çıkar’’ şeklinde konuştu.

Hıfzıssıhha kapatılınca aşı 
da dışa bağımlı hale geldik

‘Cumhuriyetin ilk yıllarından beri aşı 
üreten bir ülke idik. Hatta tüm dünyaya aşı 
gönderiyorduk. Ancak son 20 yıl içerisinde 
Hıfzıssıhha kapatılınca aşı da dışa bağımlı 
hale geldik’ tespitini yapan Eroğulları, 
‘’Hıfzıssıhhanın kapatılmasının sakıncalarını 
anlatmaya çalıştığımız ancak iktidarın 

duymadığı gerçekleri pandemi döneminde 
yaşadık. Aşı da dışa bağımlı olmanın ne kadar 
büyük bir tehlike olduğunu gördük. Dolayısıyla 
sorunun temelinde aşıda dışa bağımlı olmamız 
ve aşı üretimimizin olmaması var’’ açıklamasını 
yaptı. 

Tamamen kara düzen bir 
sağlık politikası söz konusu

Aşının toplumsal bir sorumluluk olduğunu 
sözlerine ekleyen Eroğulları, ‘’Bir çocuk ve 
kişi aşı olmadığında çevresindeki insanlara 
da bulaşıcı riskini arttırıyor. O nedenle kişisel 
bağışıklık değil, toplumsal bir bağışıklıktan 
söz etmemiz lazım. Bunun için herkesin aşıya 
ücretsiz ve kolay bir şekilde ulaşabilmesi 
gerekiyor. Bunu iktidar sağlayacak. Fakat 
görünen o ki ne stok takipleri var ne 
önümüzdeki sürece dair öngörüleri ve 
hazırlıkları var. Tamamen kara düzen bir sağlık 
politikası söz konusu’’ dedi. Haber Merkezi

Bulaşıcı hastalıklarla 
mücadelede aşı önemli 

Yılmaz, “Sondaj yaparken kullandığımız 
matkapların ve iş güvenlik malzemelerinin fiyatı 
ve personel giderlerimiz artıyor. Bunun yanı 
sıra nakliye fiyatlarına yetişemiyoruz. 20 bin lira 
olan nakliye bir gün sonra 25 bin liraya çıkıyor. 
Dolayısıyla ekonomik krizden her sektör gibi 
bizlerde olumsuz etkileniyoruz’’ açıklamasında 
bulundu.

Maliyetlerin yükselmesi fiyat artışına ve 
işin kalitesinin düşmesine neden oldu

Yılmaz, ‘’Yaptığımız bir iş en az 3-4 ay 
sürüyorsa en az yüzde 20 zarar ediyoruz. Başka 
dönemlerde ise bu oran daha da yükseliyor. 
Maliyetlerin yükselmesi fiyatların artmasına 
ve işin kalitesinin düşmesine neden oldu. Bir 
firma yüzde 10-20 kazanacağı işe bir ay geç 
başladığında bakıyor ki zarar edecek o zaman 
maliyetleri kurtarabilmek için işin kalitesini 
düşürüyor’’ dedi. 

Şu anda sondaj operatörü 
50 bin lira maaş alıyor

Kalifiye eleman sorunun gün geçtikçe 
arttığını sözlerine ekleyen Yılmaz, ‘’En büyük 
sorunlarımız arasında çalıştıracak eleman 
bulamamak var. Halihazırda 15 personelimiz 
var, 5 personele daha ihtiyacımız var ancak 
bulamıyoruz. Vasıfsız eleman bile bulamıyoruz. 
İlkokulu bitirsin yeter. Yani insan gücü olsun. 
Böyle bir kişiye 30 bin lira maaş vereceğiz ve 
tüm giderlerini biz karşılayacağız. Şu anda 

sondaj operatörü 50 bin lira maaş alıyor’’ diye 
konuştu.

Kalifiye elemanlar Almanya, Hollanda
Yunanistan ve ABD’ye gitti

Sektörde yüzde 20 oranında kalifiye eleman 
açığının bulunduğunu ifade eden İl Temsilcisi 
Yılmaz, ‘’Herkes ülkeden kaçıp yurt dışına 
gidiyor. Euro’nun bu kadar yüksek olması ve 
TL’nin değersiz olmasından dolayı insanlar 
bu ülkede bir gelecek göremedikleri için yurt 
dışındaki ülkeler de kötü şartlarda çalışmak 
zorunda kalıyorlar. Kalifiye elemanlarımızın 
yüzde 90’ı Almanya, Hollanda, Yunanistan ve 
Amerika Birleşik Devletleri gibi ülkelere gitti’’ 
dedi. 

Bütün okullar imam hatip olmamalı
meslek okulları daha fazla açılmalı

Kalifiye eleman sorununu çözmek için meslek 
liselerine ağırlık verilmesi gerektiğini dile 
getiren Jeoloji Mühendisleri Odası Gaziantep İl 
Temsilcisi Mehmet Emin Yılmaz, konuşmasını 
şöyle sürdürdü: ‘’Bütün okullar imam hatip 
olmamalı. Meslek okulları daha fazla açılmalı. 
Bu ülkenin beyaz yaka değil, mavi yakaya 
ihtiyacı var. Her ilde hatta taşrada bile 2 veya 
daha fazla üniversite var. Dolayısıyla eğitim 
kalitesi hem düşmüş hem de sürekli mimar, 
mühendis ve avukat yetiştiriliyor. Hangi sektörde 
ne kadar açık varsa ona göre üniversiteler mezun 
vermeli’’ tespitini yaptı. Haber Merkezi 

Ekonomik krizden her sektör gibi 
biz de olumsuz etkileniyoruz

Bugün emekli yurttaşlarımıza 
layık görülen ‘’iyileştirme 

zammı’’ utanç kaynağı
Emekli maaşlarına sitem eden Çınar, 

‘’Bugün emekli yurttaşlarımıza layık 
görülen ‘’iyileştirme zammı’’ utanç 
kaynağı. Açlık sınırının 18 bin 978 TL, 
yoksulluk sınırınınsa 61 bin 820 TL olduğu 
verileri netken emekçi halkımız kırıntıları 
değil, yarattığı değerin tümünü almalı. 
Hayat pahalılığı, enflasyon, emekçilerin 
yaşam şartlarını zorlaştırmaya devam 
ederken emekliler için durum daha 
da karanlıklaşma ve yaşam şartlarını 
zorlaştırıyor’’ şeklinde konuştu. 

İktidarı elinde tutanların vicdanlarına 
seslenerek bir çıkış yolu bulunamaz

Türkiye Komünist Partisi olarak emeklileri 

‘Emekli dayanışma ağı’ ile mücadeleye 
davet eden Çınar, ‘’Emekçiler ve emekliler 
Ne kadar büyük bir geçim sıkıntısı içinde 
olduklarını sabah akşam sadece söylenerek 
bir sonuca ulaşamazlar. Sınıfsal iktidarı 
elinde tutanların vicdanlarına seslenerek 
bir çıkış yolu bulamazlar. Neredeyse iki 
yüzyıllık emek mücadelesinin öğrettiği 
bir şey olmalı; sermayenin vicdanı yok, 
yalnızca çıkarları var. Keskin bir sınıf 
bilincine sahip olmadan ve yaygın bir 
örgütlenmeyi beceremeden hiçbir kazanım 
sağlanamaz. Halkımızın yoksullaşmasının 
arkasında yatan ana neden emek sömürüsü. 
Bu sömürü düzeni yok olmadıkça ne 
emeklilerin ne de emekçilerin insanca 
yapabilecekleri koşulları sağlamak mümkün 
değil’’ tespitini yaptı. Haber Merkezi 

Antep, emek sömürüsü ve geçim 
sıkıntısının en yoğun yaşadığı yer

Başkan Umut Yılmaz, yerel yönetim ve mahalle 
muhtarları arasında daha güçlü bir iletişim ve 
iş birliği tesis etmek adına muhtarlarla bir araya 
gelmeye devam ediyor. Daha etkili ve verimli 
bir yerel yönetim anlayışının benimsenmesine 
katkı sağlayan toplantı, Şehitkamil Muhtarlar 
Derneği’nde gerçekleşti. Toplantı, muhtarların 
mahallelerinde karşılaştıkları sorunları 
doğrudan belediye başkanına iletebilmeleri için 
önemli bir fırsat sağladı.

Toplantı boyunca muhtarlar, mahallelerindeki 
ihtiyaç ve problemleri dile getirirken, Başkan 
Umut Yılmaz da bu konularla ilgili çözümler 
geliştirilmesi için gerekli adımların atılacağını 
söyledi. Yılmaz, muhtarların talep ve önerilerini 
dinlediği toplantıda, yerel yönetim ile mahalleler 
arasındaki koordinasyonu güçlendirecek 
adımlar atmayı sürdüreceklerini söyledi.

Muhtarlar, özellikle altyapı sorunları, yol 
yapım çalışmaları, temizlik, park ve yeşil 
alanların düzenlenmesi gibi konularda 
taleplerini ilettiler. Başkan Yılmaz, bu taleplerin 
hızlı ve etkili bir şekilde karşılanması için 
belediye olarak her türlü desteği vereceklerini 
ifade etti.

Toplantı sırasında muhtarlar, mahallelerinde 
karşılaştıkları sorunları ve bu sorunlara yönelik 
eleştirilerini de dile getirdiler. Başkan Yılmaz, 

bu eleştirileri dikkatle dinleyerek, çözüm 
yolları üzerinde çalışılacağını kaydetti. Yılmaz, 
mahallelerdeki sorunların tespit edilmesi 
ve çözülmesi sürecinde muhtarlarla olan iş 
birliğinin önemine vurgu yaptı.

Toplantıda sadece mevcut sorunlar değil, 
geleceğe yönelik planlar ve projeler de 
konuşuldu. Başkan Yılmaz, önümüzdeki 
dönemde hayata geçirmeyi planladığı projeler 
hakkında muhtarlara bilgi verdi. Özellikle, 
mahallelerdeki yaşam kalitesini artıracak 
projelerin öncelikli olduğunu belirten Başkan 
Yılmaz, bu projelerin hayata geçirilmesi 
sürecinde muhtarların görüş ve önerilerinin 
büyük önem taşıdığının altını çizdi.

Toplantıya katılan muhtarlar, Başkan 
Yılmaz’ın kendilerini dinlemesinden ve 
taleplerine önem vermesinden duydukları 
memnuniyeti dile getirdiler. Muhtarlar, 
bu tür toplantıların sık sık yapılmasının 
mahallelerdeki sorunların daha hızlı 
çözülmesine katkı sağlayacağını belirttiler.

Başkan Yılmaz, toplantının sonunda 
muhtarların taleplerinin takipçisi olacaklarını 
ve sorunların çözümü için gerekli adımları 
kararlılıkla atacaklarını dile getirerek, bu tür 
toplantıların devam edeceğini ve muhtarlarla 
sürekli iletişim halinde olacaklarını aktardı.

Muhtarların sorunları 
ve talepleri dinlendi

Yurttaşların ekonomik şartlara yenik 
düşmemesi için var gücüyle çalışmaya 
devam edeceğini belirten Başkan Umut 
Yılmaz, hedeflerinin ilçedeki her bireyin 
sosyal ve ekonomik anlamda refah 
seviyesini artırmak olduğunu açıkladı. 
Yılmaz, gelecekte de benzer projelere 
imza atacaklarını kaydetti.

Şehitkamil Belediye Başkanı Umut 
Yılmaz, çocukluk ve gençlik yıllarını 
çay bahçelerinde geçirdiğini belirterek, 
çay bahçelerinin sosyal yaşamdaki 
önemine vurgu yaptı. Yılmaz, “Ben, çay 
bahçelerinde büyüdüm. Gençken, çay 
bahçelerine gidiyordum. Biz, burada 
çayı 4 liradan vereceğiz. Sıkma satışı ile 
ilgili çalışmamız olacak. Sıkma satışı da 
yapacağız. Soğuk meşrubatlarımız var. 
O eskiden, çay bahçesine geldiğimizde 
ne buluyorsak aynısını yapacağız ama 
bunların hepsini de belediye bünyesinde 
yapacağız.” ifadelerini kullandı.

Başkan Yılmaz, belediye tarafından 
işletilecek olan bu çay bahçelerinin, 
geçmişteki gibi ihale ile başkalarına 
devredilmeyeceğini, doğrudan belediye 
yönetiminde kalacağını belirtti. Yılmaz, 
bu yeni modelin hem hizmet kalitesini 
artıracağını hem de halkın bu alanlardan 
daha güvenli ve rahat bir şekilde 
faydalanmasını sağlayacağını ifade etti.

Yeni açılan çay bahçesi, uygun 
fiyatlarıyla dikkat çekiyor. Başkan Yılmaz, 
çayın 4 liradan satılacağını ve çeşitli 
soğuk meşrubatların da menüde yer 
alacağını söyledi. Ayrıca, sıkma satışı için 
de çalışmaların sürdüğünü kaydetti.

Başkan Yılmaz, parkların sosyal 
yaşam alanları olarak daha etkin 
kullanılmasına da değindi. Özellikle 
kırsal bölgelerde bulunan parkların 
yeniden canlandırılacağını dile getiren 
Umut Yılmaz, “Eskiden nerede çay 
bahçesi varsa biz onları tekrardan 
açacağız. Özellikle de kırsal bölgedeki 
parkları kullanacağız. O bölgedeki 
parkları biraz canlandırmak lazım. 
Çünkü artık parklara insanlar, farklı 
şeyden dolayı gitmemeye başladı, 
parklardan korkar hale geldi. Bir şekilde 
parkların güvenliği sağlanamadı. Çünkü 
çay bahçesinin olduğu yere bizler gideriz. 
İnsanın gittiği yerde, istemediğimiz 
görüntüler yaşamayız. Biz bu tür yerler 
açarak olumsuz durumların önüne engel 
olmanın derdindeyiz.” şeklinde konuştu. 
Haber Merkezi

Gaziantep Üniversitesi yerleşkesinde 
bulunan çarşıda kurulan ofis, 
öğrencilere hem üniversitenin sunduğu 
imkanlar hakkında bilgi vermek hem 
de doğru tercih yapmalarına yardımcı 
olmak amacıyla hizmet veriyor.

Açılan tercih ofisinde, üniversitenin 
çeşitli fakülteleri ve bölümleri hakkında 
ayrıntılı bilgiler sunuluyor. Akademik 
programlar, kampüs olanakları, burs 
imkânları, yurtlar ve sosyal aktiviteler 
gibi konularda aday öğrencilere 
rehberlik ediliyor. Ayrıca, öğrencilerin 
tercih listelerini hazırlarken nelere 
dikkat etmeleri gerektiği konusunda da 
bilgilendirme yapılıyor.

Tercih sürecinde bilgilendirme ve 
rehberlik hizmetleri, sadece açılan 
ofisle sınırlı kalmayacak. Her fakülte ve 
yüksekokulda görevli akademisyenler 
de aday öğrencilere tercihleri 
konusunda yardımcı olacak. Bu sayede 
öğrenciler, daha kapsamlı ve detaylı 
bilgiye ulaşarak, kendileri için en 
uygun programı seçme fırsatına sahip 
olacak. 

Aday öğrenciler için destek ofisi açıldı

Uğur Mumcu Parkı’nda 
çay bahçesi açıldı


